

**To Airport Security Personnel:**

On the reverse you see two X-rays (a=view from above, b=side view) of a complete parachute, containing a CYPRES parachute emergency opening system. CYPRES is a Life Saving Device for Skydivers. Depending on the parachute container the X-ray on your screen may vary. All its components (e.g. measuring technique, electronics, battery, loop cutter, control unit, plugs, cables, casing) as well as the complete system contain parts and materials that are approved by U.S. DOT and other agencies world-wide, and are not subject to any transport regulations.

**Betrifft: Flughafen Sicherheitskontrolle**

Umseitig finden Sie 2 Röntgenaufnahmen (a=Draufsicht, b=Seitenansicht) eines kompletten Fallschirmsystems mit einem eingebauten automatischen Fallschirm-Notauslöse-System CYPRES. CYPRES ist ein Lebens Rettungs System für Fallschirmspringer. Abhängig vom Fallschirmsystem kann die Aufnahme auf Ihrem Bildschirm variieren. Alle Komponenten (wie Messtechnik, Elektronik, Batterie, Loop Cutter, Bedienteil, Stecker, Kabel, Gehäuse) sowie das Gesamtsystem enthalten keine Teile oder Materialien, die Transportbeschränkungen unterliegen.

**Airtec GmbH • Mittelstrasse 69 • 33181 Wünnenberg • Germany • Tel. +49 2953**

Die rot nummerierten Objekte zeigen die CYPRES Elemente (1. Zentral-einheit, 2. Cutter, 3. Cutterkabel, 4. Bedienteilkabel, 5. Bedienteil)

The red numbered objects show the CYPRES elements (1. central unit, 2. cutter, 3. cutter cabel, 4. control unit cable, 5. control unit)

